
Entrevista amb...
Aquesta entrevista és una de les més 
curtes que he fet però valia la pena, 
perque a “Carly” Reixach no s’el 
pesca cada dia.
Era la sortida d 'un sopar en el seu 
honor que l ’hi varen fer els de la 
Penya Barcelonista Guixolenca.

SE— Charly, que representen aquest 
homenatge per tu?
REIXACH— Sempre és bo i signifi
catiu que facin això, i més ara que 
ja portava un any que no m ’en 
feien cap, estic molt conten de que 
sigui a Sant Feliu de Guíxols i 
això fa que sigui encara més emotiu
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